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Till kommunfullmäktige i Lindesberg kommun

Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande Irja Gustavsson

Jag fått flera frågor om utköp av personal, där man erbjuder stora summor pengar för att
kunna avsluta ett anställningsavtal utan arbetsrättsliga konsekvenser, samt även fått frågor
avseende avgångsvederlag, då jag inte kan svara på frågorna som kommit så behöver jag lite
fakta i detta ärende.

Min fråga till regionstyrelsens ordförande Irja Gustavsson är således:

Hur mycket har Lindesbergs kommun eller våra bolag årligen betalat för att köpa ut
medarbetare från deras anställning sett under en femårsperiod med start år 2015
och hur många anställda rör det sig om samt vilka summor?

Har Lindesbergs kommun eller våra bolag betalat ut avgångsvederlag till avgående
chefer sett under en femårsperiod med start år 2015 och hur många rör det sig om
samt vilka summor?

Har kommunen och våra bolag tydliga rutiner för utköp av personal?

Har kommunen och våra bolag tydliga rutiner angående avgångsvederlag?
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